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CONSILIUL LOCAL 

 
 
  

PROCES – VERBAL 
încheiat azi 14.02.2025 în şedinţa extraordinară a Consiliului local al 

comunei Cacica, judeţul Suceava, din luna februarie – anul 2025 
 
Doamna Georgeta-Graţiela Volanschi, secretar general al comunei Cacica, informează consilierii locali că, dl primar nu va putea ajunge la 

ședință în timp util, fiind la Consiliul Județean Suceava, în interesul primăriei, iar în baza Dispoziţiei primarului nr. 19 din 10.02.2025, a fost convocat 
consiliul local pentru a se desfăşura şedinţa extraordinară din luna februarie 2025, constatând totodată şi prezenţa a 12 consilieri locali, din totalul de 13 
convocaţi, lipsă fiind motivat dl consilier Iedenac Andrei, plecat în Polonia în delegație, acesta fiind convocat telefonic.  

Din partea aparatului de specialitate al primarului participă dna consilier - compartiment agricol, Baranai Raluca-Oana și dl consilier achiziții 
publice, Ciornei Constantin. 

Şedinţa fiind legal constituită se încep lucrările.  
Dl consilier Boloca Constantin, președintele de ședință, constatând prezenţa celor 12 consilieri locali, declară şedinţa deschisă şi dă cuvântul 

doamnei secretar general pentru a prezenta ordinea de zi. 
Dna secretar general dă citire ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Aprobarea procesului – verbal întocmit în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cacica din data de 30 ianuarie 2025. 
2. Proiect de hotărâre nr. 10225 din 18.12.2024 privind aprobarea închirierii prin licitație a pajiștilor permanente, proprietate privată a comunei Cacica, 
judeţul Suceava. 

   Iniţiator –primar,  Dinu-Radu Ciuc 
3. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.15435/10/6 din 10.01.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor nr. 60 și nr. 61, 
adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința ordinară din data de 26.09.2024. 
4. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.17488/10/6 din 10.01.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor de la nr. 62 la nr. 
64, adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința extraordinară(de îndată) din data de 23.10.2024. 
5. Prezentarea Adresei Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.17898/10/6 din 28.01.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor nr. 65 și nr. 66, 
adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința extraordinară(de îndată) din data de 30.10.2024. 
6. Diverse. 

Dl președinte de ședință propune ca votul să fie deschis și să se desfășoare prin ridicarea mâinii, propunere cu care toți consi lierii locali sunt 
de acord. 

Dl preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt propuneri sau discuţii cu privire la ordinea de zi. 
Dna secretar general informează consiliul local despre prevederilor art. 228 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 
Dl preşedinte de şedinţă, constată că nu există situaţii de incompatibilitate sau conflict de interese ale consilierilor locali şi nici alte solicitări 

sau obiecţiuni cu privire la ordinea de zi şi supune spre aprobare ordinea de zi, în forma prezentată de dl primar. 
Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
1. Întrucât, procesul-verbal întocmit în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cacica din data de 30 ianuarie 2025, a fost pus la dispoziţia 

consilierilor locali, pentru a fi studiat înainte de începerea şedinţei, preşedintele de şedinţă, constatând că nu sunt obiecţiuni cu privire la acesta, îl 
supune spre aprobare consiliului local, aprobându-se în unanimitate de voturi. 

Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
2. Se trece la dezbaterea Proiectului de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație a pajiștilor permanente, proprietate privată a 

comunei Cacica, judeţul Suceava. 
Dl viceprimar prezintă Referatul de aprobare, iar dna consilier Baranai Raluca-Oana, Raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul la dezbateri de către dl preşedinte de şedinţă. 
Dl consilier achiziții publice Ciornei Constantin, menționează faptul că, au fost cetățeni interesați, care au fost la primărie să întrebe care este 

prețul de închiriere. 
Dl consilier Andronic Ioan întreabă dacă la licitație vor participa aceleași persoane care au avut închiriat terenul, iar acum le expiră contractul. 
Dl consilier achiziții publice menționează că nu chiar, pentru că, în primul rând parcelele de pășune au fost împărțite în mai multe părți față de 

anii anteriori, tocmai pentru a ajunge la fiecare solicitant, iar în al doilea rând, unii dintre cei care au închiriat în anii anterior, ori nu mai au animale, ori au 
mai multe. 

Dl consilier Andronic Ioan întreabă dacă și cu pășunea din satul Cacica s-a schimbat ceva. 
Dl consilier achiziții publice spune că, din punct de vedere al modului în care s-a parcelat pășunea, situația este neschimbată. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă care este perioada pentru care se închiriază. 
Dna secretar general spune că, în Caietul de sarcini s-a prevăzut închirierea pentru o perioadă de 7 ani, cu posibilitatea de prelungire, o 

singură dată, pentru o perioadă de încă trei ani, așa cum prevede legea. 
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Dl viceprimar ridică problema întreținerii pajiștilor de către cei care închiriază. 
Dl consilier Todosi Petru spune că, dacă nu respectă contractul, acesta ar trebui reziliat, că ar trebui atenționați cu privire la acest lucru printr-

o notificare. 
Dl consilier Ciornei Dumitru întreabă dacă, în mandatul de primar al domnului Todosi Petru, s-a trimis vreodată o asemenea notificare. 
Dl consilier achiziții publice Ciornei Constantin spune că s-a trimis la începutul fiecărui an. 
Dl consilier Ciornei Dumitru întreabă dacă, cei care închiriază plătesc și impozit pentru aceste suprafețe de teren. 
Dl consilier achiziții publice spune că da, plătesc impozit, iar aceștia beneficiază de subvenție de la APIA. 
Întrucât nu sunt și alte dezbateri sau discuţii, Proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație a pajiștilor permanente, 

proprietate privată a comunei Cacica, judeţul Suceava, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl preşedinte de şedinţă îl supune la vot. 
Din totalul de 12 consilieri prezenţi, au votat pentru 12, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dnei secretar general pentru a prezenta: 
 
3. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.15435/10/6 din 10.01.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor nr. 60 și nr. 61, 

adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința ordinară din data de 26.09.2024. 
 
4. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.17488/10/6 din 10.01.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor de la nr. 62 la nr. 64, 

adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința extraordinară(de îndată) din data de 23.10.2024. 
 
5. Adresa Instituţiei Prefectului – judeţul Suceava nr.17898/10/6 din 28.01.2025 privind verificarea legalității Hotărârilor nr. 65 și nr. 66, 

adoptate de Consiliul local al comunei Cacica în ședința extraordinară(de îndată) din data de 30.10.2024. 
 
6. Dl președinte de ședință, dă cuvântul consilierilor locali să vină cu propuneri, discuții sau dezbateri, în cadrul punctului „Diverse” de pe 

ordinea de zi. 
Ia cuvântul dl consilier Ciornei Dumitru, care solicită conducerii primăriei să ia măsuri pentru că, parapetul din zona locuinței dumnealui este 

rupt de vreo 10 ani și nici până la această dată nu s-a făcut nimic, solicitând să se facă o adresă la Consiliul Județean Suceava. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan întreabă dacă se mai reabilitează podul din satul Cacica. 
Dl viceprimar spune că s-a făcut o adresă la Drumuri Naționale. 
Dl consilier Andronic Gheorghe-Nelu ridică din nou problema câinilor fără stăpân, care au apărut din nou în satul Cacica. 
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan spune că și în satul Solonețu Nou sunt vreo 20 de câini fără stăpân. 
Dl consilier achiziții publice informează consilierii locali că acest serviciu este delegat. 
Dl președinte de ședință dă cuvântul dlui consilier Todosi Petru care, solicită domnului viceprimar să nu mai arunce cu sare pe drumurile 

betonate, pentru că se distrug. 
Dl viceprimar spune că, în perioada sărbătorilor de iarnă s-a dat cu sare pentru că era înghețat și nu se putea circula. 
Dl consilier Todosi Petru spune că, în mandatul dumnealui de primar, a înceta să protejeze drumurile betonate, acestea trebuie să țină cca. 

30-40 de ani, iar constructorul a atras atenția să nu dăm cu sare pentru că se distrug, se macină. 
Ia cuvântul dna consilier Boloca Elena care solicită  să se refacă drumurile prin țarină, pentru că nu se poate circula. 
Dl viceprimar spune că s-a început din satul Solonețu Nou.  
Ia cuvântul dna secretar general care solicită consilierilor locali să prezinte rapoartele de activitate pentru anul 2024. 
Dl președinte de ședință dă cuvântul dlui consilier Andronic Ioan pentru a prezenta Raportul de activitate pentru anul 2024. 
Dl președinte de ședință dă cuvântul dlui consilier Todosi Petru pentru a prezenta Raportul de activitate pentru anul 2024. 
Dl președinte de ședință dă cuvântul dlui consilier Chachula Francizc-Ioan pentru a prezenta Raportul de activitate pentru anul 2024. 
Dl președinte de ședință întreabă dacă mai dorește cineva să ia cuvântul. 
Nemaifiind și alte probleme de dezbătut se închid lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces–verbal. 
 
         Preşedinte de şedinţă,                                Secretar general al comunei Cacica, 
 

                      Constantin Boloca                                           Georgeta-Graţiela Volanschi 
 
 

 


